
 1 

Protokół Nr XXVII/21   

z XXVII sesji Rady Miejskiej w Łobżenicy   

w dniu 12 lutego 2021 r. 

 

Sesja odbyła się w sali konferencyjnej Urzędu Miejskiego Gminy Łobżenica, przy  

ul. Sikorskiego 7 w Łobżenicy.  

 

Ad. 1 Sprawy organizacyjne 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja    

O godzinie 14:00 otworzył XXVII sesję Rady Miejskiej w Łobżenicy kadencji 2018-2023. 

Poinformował, że zgodnie z art. 20 ust. 1b ustawy z dnia 8 marca 1990 r. o samorządzie 

gminnym (Dz. U. z 2020 r. poz. 713 z późn. zm.) dzisiejsze obrady są transmitowane 

i utrwalane za pomocą urządzeń rejestrujących obraz i dźwięk.  

Oznajmił, że w związku z powyższym ma miejsce przetwarzanie danych osobowych osób 

uczestniczących w obradach sesji, w postaci ich wizerunku, barwy głosu i innych danych 

ujawnionych przez rozmówców. Obowiązek informacyjny wobec tych osób spełniany jest 

poprzez wywieszenie treści klauzuli obowiązku informacyjnego na drzwiach wejściowych do 

sali, w której odbywają się obrady sesji Rady Miejskiej w Łobżenicy. Klauzula znajduje się 

również w Biuletynie Informacji Publicznej Urzędu Miejskiego Gminy Łobżenica. 

Pan Przewodniczący Antoni Kapeja poprosił o zapoznanie się z treścią informacji. Następnie 

powitał radnych, gości oraz mieszkańców oglądających transmisję z obrad. 

 

Poza Radnymi Rady Miejskiej w Łobżenicy w sesji uczestniczyli: Burmistrz Łobżenicy Piotr 

Łosoś, Zastępca Burmistrza Łobżenicy Józef Lewandowski, Skarbnik Gminy Łobżenica 

Danuta Dubicka, Dyrektor Gminnego Centrum Kultury w Łobżenicy Iwona Matejczyk-

Obremska, radca prawny Katarzyna Paczyńska oraz przedstawiciel mediów lokalnych. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Poprosił Panią Iwonę Matejczyk-Obremską na środek sali sesyjnej.  
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Burmistrz Łobżenicy Piotr Łosoś 

Przypomniał, że konkurs, ogłoszony na Dyrektora Gminnego Centrum Kultury, nie został 

rozstrzygnięty. Oznajmił: „W związku z tym pomyślałem o Pani Iwonie”. Powiedział, że 

osoba ta posiada cechy oraz doświadczenie, które pozwolą na to, aby Gminne Centrum 

Kultury pracowało na miarę oczekiwań.  

Burmistrz Łobżenicy kontynuował: „Życzę pani dyrektor, żeby to wszystko co dobre w tej 

kulturze, wypracowane przez społeczność lokalną, było zachowane, ale żeby również 

rozbudowywać ofertę, dostosowując ją oczywiście do potrzeb mieszkańców, do potrzeb tego 

czasu, bo one się oczywiście zmieniają”. Dodał: „Wspólnie na pewno uda nam się stworzyć 

takie Gminne Centrum Kultury, jakim bylibyśmy zainteresowani i z którego byliby 

zadowoleni nasi mieszkańcy”. 

 

Burmistrz Łobżenicy wspólnie z Przewodniczącym Rady Miejskiej życzyli Pani Iwonie 

Matejczyk-Obremskiej wszystkiego dobrego na nowym stanowisku pracy. 

 

Dyrektor Gminnego Centrum Kultury w Łobżenicy Iwona Matejczyk-Obremska 

Podziękowała za powołanie na stanowisko Dyrektora GCK. Oznajmiła: „Jest to dla mnie 

wielkie wyzwanie, ale chcę również Panu Burmistrzowi podziękować za jego przychylność  

i entuzjazm od samego początku”. Wyraziła chęć współpracy z Radą Miejską, Panią 

Skarbnik, sołectwami, szkołami, stowarzyszeniami oraz organizacjami pozarządowymi. 

Stwierdziła, że Gminne Centrum Kultury powinno być miejscem dla każdego, „żeby każdy 

znalazł coś w ofercie dla siebie, bez względu na wiek i zainteresowania”.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Poprosił radnych o potwierdzenie obecności. Następnie poinformował, że w sesji uczestniczy 

dwunastu radnych. Powiedział, że Rada jest władna podejmować uchwały.  

Radni nieobecni: Ryszard Biniak, Wiesław Bodetko, Andrzej Dziamara. 

Zawiadomienia o sesji oraz listy obecności stanowią załączniki nr 1-5 do protokołu.   

 

Ad. 2 Porządek obrad 

  

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Oznajmił, że radni otrzymali drogą elektroniczną porządek obrad. Zgłosił następujące 

wnioski: 
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1) o zmianę treści dwudziestego piątego punktu w porządku obrad na: Zatwierdzenie 

protokołu Komisji Rewizyjnej z kontroli wydanych warunków zabudowy na budowę tuczarni 

trzody chlewnej (system nakładczy), 

2) o zmianę treści dwudziestego szóstego punktu w porządku obrad na: Zatwierdzenie 

protokołu Komisji Rewizyjnej z kontroli wykonania zadania pn. „Przebudowa drogi gminnej 

nr 129056P Łobżenica-Kościerzyn Mały” - pierwszy etap, 

3) o wprowadzenie dodatkowego punktu w porządku obrad o treści: Przyjęcie apelu  Rady 

Miejskiej w Łobżenicy w sprawie projektu Planu Strategicznego dla Wspólnej Polityki Rolnej 

w latach 2023-2027 - punkt dwudziesty siódmy. 

 

Pan Przewodniczący zapytał, czy są inne propozycje.  

Wobec braku uwag poddał pod głosowanie pierwszy wniosek. 

 

Rada Miejska w Łobżenicy w głosowaniu jawnym 11 głosami „za”, głosów 

„wstrzymujących się” oraz głosów „przeciw” nie stwierdzono, dokonała zmiany treści 

dwudziestego piątego punktu w porządku obrad. 

Jeden radny nie głosował. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Poddał pod głosowanie drugi wniosek. 

 

Rada Miejska w Łobżenicy w głosowaniu jawnym 12 głosami „za”, głosów 

„wstrzymujących się” oraz głosów „przeciw” nie stwierdzono, dokonała zmiany treści 

dwudziestego szóstego punktu w porządku obrad. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Poddał pod głosowanie trzeci wniosek. 

 

Rada Miejska w Łobżenicy w głosowaniu jawnym 11 głosami „za”, 1 głosem  

„wstrzymującym się”, głosów „przeciw” nie stwierdzono, wprowadziła do porządku 

obrad dodatkowy punkt o treści: Przyjęcie apelu Rady Miejskiej w Łobżenicy w sprawie 

projektu Planu Strategicznego dla Wspólnej Polityki Rolnej w latach 2023-2027 - punkt 

dwudziesty siódmy. 
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Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Poddał pod głosowanie przyjęcie porządku obrad wraz z wprowadzonymi zmianami.       

  

Rada Miejska w Łobżenicy w głosowaniu jawnym 12 głosami „za”, głosów 

„wstrzymujących się” oraz głosów „przeciw” nie stwierdzono, przyjęła porządek obrad 

wraz z wprowadzonymi zmianami: 

1. Sprawy organizacyjne. 

• Otwarcie sesji. 

• Quorum. 

2. Porządek obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z ostatniej sesji Rady Miejskiej. 

4. Sprawozdanie Burmistrza Łobżenicy z działalności w okresie międzysesyjnym. 

5. Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej w Łobżenicy o działaniach 

podejmowanych w okresie międzysesyjnym. 

6. Informacja o wysokości średnich wynagrodzeń nauczycieli na poszczególnych 

stopniach awansu zawodowego w szkołach prowadzonych przez Gminę Łobżenica za 

2020 rok. 

7. Informacja Burmistrza Łobżenicy z realizacji wniosków, uchwał i interpelacji radnych 

oraz o wydanych zarządzeniach w II półroczu 2020 roku. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi 

oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Łobżenica w 2021 roku.  

9. Podjęcie uchwały w sprawie wstępnej lokalizacji przystanków komunikacyjnych na 

terenie Gminy Łobżenica.  

10. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zmianę wielkości udziałów  

w nieruchomości wspólnej w budynku położonym przy ul. Wyrzyskiej 3 w Łobżenicy.  

11. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie nieruchomości oraz 

odstąpienie od obowiązku przetargowego trybu zawarcia umowy dzierżawy.  

12. Podjęcie uchwały w sprawie zasad wynajmowania lokali wchodzących w skład 

mieszkaniowego zasobu Gminy Łobżenica.  

13. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej Gminy Łobżenica na 2021 

rok.  

14. Podjęcie uchwały w sprawie przekazania petycji Pana Marcina Wytrzyszczewskiego.  

15. Podjęcie uchwały w sprawie przekazania petycji Pana Arkadiusza Rakoczego.  

16. Podjęcie uchwały w sprawie przekazania petycji Pana Piotra Sterkowskiego.  

17. Podjęcie uchwały w sprawie przekazania petycji.  
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18. Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność Burmistrza Łobżenicy.  

19. Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia planu pracy Komisji Rewizyjnej Rady 

Miejskiej w Łobżenicy na 2021 rok. 

20. Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia planu pracy Komisji Skarg, Wniosków  

i Petycji Rady Miejskiej w Łobżenicy na 2021 rok.  

21. Przedłożenie planów pracy Komisji Budżetu i Rozwoju Gospodarczego, Komisji 

Oświaty i Polityki Społecznej oraz Komisji Rolnictwa i Infrastruktury Komunalnej 

Rady Miejskiej w Łobżenicy na 2021 rok.  

22. Sprawozdanie z działalności Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Łobżenicy za 

2020 rok. 

23. Sprawozdanie z działalności Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady Miejskiej  

w Łobżenicy za 2020 rok. 

24. Sprawozdania z działalności Komisji Budżetu i Rozwoju Gospodarczego, Komisji 

Oświaty i Polityki Społecznej oraz Komisji Rolnictwa i Infrastruktury Komunalnej 

Rady Miejskiej w Łobżenicy za 2020 rok. 

25. Zatwierdzenie protokołu Komisji Rewizyjnej z kontroli wydanych warunków 

zabudowy na budowę tuczarni trzody chlewnej (system nakładczy). 

26. Zatwierdzenie protokołu Komisji Rewizyjnej z kontroli wykonania zadania pn. 

„Przebudowa drogi gminnej nr 129056P Łobżenica-Kościerzyn Mały” - pierwszy 

etap. 

27. Przyjęcie apelu Rady Miejskiej w Łobżenicy w sprawie projektu Planu Strategicznego 

dla Wspólnej Polityki Rolnej w latach 2023-2027. 

28. Uzupełnienie przedstawienia informacji o oświadczeniach majątkowych.  

29. Interpelacje, zapytania radnych. 

30. Wolne głosy i wnioski. 

31. Zakończenie obrad sesji. 

 

Ad. 3 Przyjęcie protokołu z ostatniej sesji Rady Miejskiej 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja  

Poinformował, że radni otrzymali protokół z sesji w dniu 30 grudnia 2020 r. Zgłosił wniosek  

o przyjęcie protokołu bez odczytania. Następnie otworzył dyskusję. 

Wobec braku Pan Przewodniczący poddał pod głosowanie zgłoszony wniosek. 
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Rada Miejska w Łobżenicy w głosowaniu jawnym 12 głosami „za”, głosów 

„wstrzymujących się” oraz głosów „przeciw” nie stwierdzono, przyjęła protokół z XXVI 

sesji w dniu 30 grudnia 2020 r. 

 

Ad. 4 Sprawozdanie Burmistrza Łobżenicy z działalności w okresie międzysesyjnym 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Poinformował, że radni otrzymali sprawozdanie. Otworzył dyskusję w tym temacie. 

 

Przewodniczący Komisji Budżetu i Rozwoju Gospodarczego Rady Miejskiej  

w Łobżenicy Edward Starszak 

Poruszył kwestię dodatkowych prac przy zadaniu dotyczącym termomodernizacji obiektów 

publicznych, nie objętych dofinansowaniem unijnym. Zapytał: „Chciałbym się dowiedzieć, 

czy ta procedura, jeżeli chodzi o wybór wykonawcy w tym zakresie, to jest nowy przetarg czy 

to są rozmowy (...) z tym wykonawcą, z którym została ta umowa zasadnicza podpisana i na 

jakich warunkach ?” 

 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Łobżenicy Aleksander Tadych 

Poruszył temat oczyszczalni ścieków w Liszkowie. Powiedział: „Widzimy, że nadal nie ma 

odbioru. Co jest powodem, że tak długo to trwa ?” 

Poprosił o uszczegółowienie kwestii wad na drodze Łobżenica-Kościerzyn Mały.  

Zadał pytanie dotyczące świetlicy w Luchowie o następującej treści: „Co zostało tam w tych 

poprawkach uwzględnione, w tym etapie co teraz się wykonuje ?” 

 

Radna Rady Miejskiej w Łobżenicy Wiesława Sikorska 

Zapytała, kto został koordynatorem ds. szczepień w gminie Łobżenica. 

 

Burmistrz Łobżenicy Piotr Łosoś 

Poinformował, że przetarg ustny nieograniczony na sprzedaż nieruchomości w Dźwiersznie 

Małym odbył się w dniu 10 lutego. Działka ta została sprzedana za kwotę 28 945,59 zł brutto. 

Oznajmił: „Prace dodatkowe, na które mamy zabezpieczone środki, w zakresie 

termomodernizacji. Oczywiście musieliśmy wyłączyć to z tego całego projektu, bo to były 

koszty niekwalifikowane. Właściwie rozpoczynamy teraz w trybie ustawy o zamówieniach 

publicznych negocjacje. Najlepiej, żeby to był ten sam wykonawca. (...) Ta procedura trwa”. 
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Burmistrz Łobżenicy powiedział, że w przypadku oczyszczalni ścieków trwają uzgodnienia 

związane z pozwoleniem na użytkowanie. Kontynuował: „To jest proces i tego się nie da po 

prostu z dnia na dzień. Tam nie są prowadzone żadne prace remontowe czy coś okazało się, 

że jest nie tak zrobione. Nie. To są czysto dokumentacyjne sprawy związane z wyłączeniem 

tej gospodarki osadowej i uzyskaniem pozwolenia na użytkowanie”. 

Następnie Pan Burmistrz poruszył kwestię świetlicy w Luchowie. Poinformował: „Dotyczy to 

spraw przeciwpożarowych i została przeprojektowana dokumentacja w tym zakresie. Został 

podpisany aneks z wykonawcą na ustaloną kwotę 63 tys. zł z kawałkiem. (...) Termin 

poprawienia tego, co zostało zakwestionowane przez straż pożarną, jest do 30 kwietnia tego 

roku”. 

Powiedział, że w przerwie obrad uzyska informację, kto jest koordynatorem ds. szczepień. 

Burmistrz Łobżenicy oznajmił, że zostało wydane zarządzenie odwieszające handel na 

targowisku. Kontynuował, że nie będzie pobierana opłata, ponieważ wyszło zarządzenie 

rządowe w tym zakresie i będzie refundacja dla gminy. 

W dalszej części wypowiedzi Pan Burmistrz poinformował, że posiadamy odpowiednie 

dokumenty regulujące postępowanie w przypadku opadów śniegu, oblodzenia. Powiedział: 

„Myślę, że to dość dobrze funkcjonuje. Staramy się, żeby wszystkie nasze drogi były 

przejezdne. Mamy odpowiedni sprzęt i jeżeli są jakieś uwagi to oczywiście wysłuchamy i na 

bieżąco staramy się wszystkie drogi udrażniać, żeby były przejezdne, ale również chodniki  

i place, to wszystko, za co oczywiście odpowiadamy”. 

 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Łobżenicy Aleksander Tadych 

Zwrócił uwagę na to, że Pan Burmistrz nie odpowiedział w kwestii wad na drodze Łobżenica-

Kościerzyn Mały. Zapytał: „Druga sprawa odnośnie tych zaniechań przy budowie świetlicy  

w Luchowie. Czy będą z tego powodu wyciągnięte odnośnie osób, które poczyniły te złe 

pomysły, że jest źle wykonana, czy będą jakieś konsekwencje wyciągnięte ?” 

 

Przewodniczący Komisji Budżetu i Rozwoju Gospodarczego Rady Miejskiej  

w Łobżenicy Edward Starszak 

Oznajmił: „Powiem szczerze, że jestem zaniepokojony odpowiedzią Pana Burmistrza, dlatego 

że z zapisu, zresztą z charakteru tych działań na tych obiektach wynika to, że wykonanie 

jednych prac jest konieczne, żeby wykonać całość zadania i są to prace takie, które się 

wzajemnie przeplatają, jak podejrzewam. (...) Dwóch wykonawców w jednym czasie na 

obiekcie to jest bardzo trudne zadanie i trudne do skoordynowania działań prac. Wydawałoby 
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się, że negocjacje czy rozmowy w zakresie wykonania tych robót powinny być prowadzone  

z tym wykonawcą zasadniczym”. 

Pan Przewodniczący Edward Starszak poinformował, że od stycznia jest nowe Prawo 

zamówień publicznych. Powiedział: „Mam tą obawę z właściwym skoordynowaniem prac  

i odpowiedzialnością za określone zakresy prac. Nie wiem jak to się zakończy. Być może ten 

główny wykonawca bierze udział w tych negocjacjach czy w tej formule, która została 

zastosowana. (...) Warto by było się zastanowić, nie znam szczegółowego zakresu prac, ale 

jednak mam głębokie przekonanie, bo znając te obiekty, że nie da się ich rozdzielić i wykonać 

w różnym czasie, bo to będzie kłopotliwe z racji organizacyjnych czy (...) innego podmiotu, 

który by te prace miał wykonywać w nowej procedurze. Także warto by się zastanowić, czy 

tutaj te procedury, które są dostępne do ewentualnego zakończenia tego procesu wyboru, nie 

należałoby dostosować właśnie do specyfiki, do wykonania robót na tych przedsięwzięciach”. 

 

Burmistrz Łobżenicy Piotr Łosoś 

Poinformował: „Panie Przewodniczący. Ja powiedziałem, że nam zależy na tym, żeby robił to 

jeden wykonawca, co nie zwalnia nas (...) z procedur. Natomiast mamy gotowe 

harmonogramy na wszystkie cztery inwestycje. Harmonogramy w poszczególnych 

miesiącach, gdzie będą poszczególne branżowe prace robione. Zaczyna się już od połowy 

lutego”. Stwierdził: „Nie możemy na tych czterech inwestycjach zrobić sobie jakiegoś 

organizacyjnego bałaganu. Harmonogramy są zatwierdzone, są do wglądu”. 

 

Zastępca Burmistrza Łobżenicy Józef Lewandowski 

Nawiązał do kwestii świetlicy w Luchowie. Poinformował: „Sprawa ma związek 

nieodebrania przez inspektorów ppoż z uwagi na to, że dokumentacja, pomimo że została 

zatwierdzona przez inspektora ppoż, to w trakcie odbioru Państwowa Straż Pożarna w Pile 

tego nie odebrała i nakazała uzupełnić sprawę oddzielenia stref pożarowych. Jest to 

ewidentny błąd projektowy i Gmina na pewno będzie się domagała zwrotu poniesionych 

nakładów w związku z dodatkowymi pracami i w stosunku do pierwotnej dokumentacji 

technicznej”.  

Oznajmił: „Jeżeli chodzi o termin, że tak to długo trwa no to oczywiście są zmiany 

proceduralne, zmiany umowne, zmiany również wynikające z gwarancji bankowej dla 

wykonawcy, bo nadal wykonawca pozostaje ten sam, nadal spoczywa na nim obowiązek 

uzyskania pozwolenia na użytkowanie. To jest również umowa z Urzędem Marszałkowskim 

na dofinansowanie. To jest cały szereg koniecznych ustaleń, żeby te zmiany wykonać, aby 
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wszystkie sprawy ppoż zostały usunięte. (...) Wszystko zostało z wykonawcą, z projektantami 

ustalone. Teraz wykonawca tylko czeka na odpowiednią pogodę, żeby wejść na prace”. 

Następnie Pan Wicebumistrz poruszył kwestię drogi Łobżenica-Kościerzyn Mały. 

Powiedział: „Sprawa ma związek wyłącznie ze zgłoszeniem przez wykonawcę do odbioru 

drogi i inspektor nadzoru” (Rejonowy Zarząd Inwestycji Człuchów), „zgłosił uwagi  

i oczywiście daliśmy termin wykonawcy na wykonanie wszystkich spraw podnoszonych 

przez inspektora nadzoru”. Dodał: „Wykonawca powołując się na pogodę uzyskał zgodę 

wydłużenia terminu, oczywiście z brakiem zapłaty, nie tylko za nieodebrane prace, ale przede 

wszystkim (...) dużej części zapłaty wynikającej z umowy. Także jest podpisany nowy aneks 

terminowy”.  

W dalszej części wypowiedzi Zastępca Burmistrza Łobżenicy poinformował, że w przypadku 

oczyszczalni ścieków trwają procedury związane z gospodarką osadową. Oznajmił: We 

wstępnej dokumentacji technicznej gospodarka osadowa była „oparta na przeróbkę osadu do 

nawet nawozu, ale to się wiązało z dodatkową inwestycją szacowaną na 2-3 mln zł. 

Oczywiście my tego nie planowaliśmy i to nie jest niezbędne do funkcjonowania naszej 

oczyszczalni, ale niestety trzeba było rozdzielić dokumentację techniczną na tę część, która 

została wykonana przez wykonawcę oczyszczalni i na tę część planowaną w bliżej 

nieokreślonej przyszłości, jeżeli chodzi o gospodarkę osadową”. 

Pan Wiceburmistrz kontynuował: „Pozwolenie na użytkowanie jest na etapie, mogę 

powiedzieć, końcowym, gdzie mamy wszystkie niezbędne opinie z wynikiem pozytywnym”. 

Poinformował: „Gospodarka osadem jest. Ona została też przygotowana. Będzie wyglądała, 

no mogę powiedzieć, prawie tak jak do tej pory. Oczywiście z lepszym gromadzeniem tego 

osadu, bo to będzie pod dachem, na folii, czyli na pewno nie będzie zbytniego nawadniania 

osadu już po tym kiedy on wyjdzie spod prasy i zostanie składowany. A potem będzie 

gospodarka zgodnie z przepisami tym osadem czy to do wykorzystania rolniczego jak 

obecnie, czy to też może być odprowadzane do podmiotów, które przyjmują taki osad, 

oczywiście za opłatą”. 

  

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Łobżenicy Aleksander Tadych 

Stwierdził: „Panie Burmistrzu. (...) Chodzi głownie o magazyn, że nie ma magazynu na 

osady”. Poprosił o przedstawienie, o jakie wady chodzi na drodze Łobżenica-Kościerzyn 

Mały. Dodał: „Odnośnie świetlicy. Czy ze względu na te poczynania, które tutaj są robione, 

poprawki, czy my jako Gmina nie ucierpimy w dofinansowaniu? Czy czasami nie będzie to 

miało wpływu na jakieś odstępstwa, kary ?” 
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Burmistrz Łobżenicy Piotr Łosoś 

Odniósł się do kwestii drogi Łobżenica-Kościerzyn Mały. Poinformował: „Był zrobiony 

przegląd. To co należy dokończyć. Chodzi między innymi o studnie, które zostały rozpoczęte, 

a nie skończone ze względu na warunki atmosferyczne. Chodzi o rowy. Chodzi o prace 

porządkowe. I to są tego typu rzeczy, które należy poprawić i dopiero wówczas zostanie całe 

zadanie odebrane i ustaliliśmy tego termin”. 

 

Zastępca Burmistrza Łobżenicy Józef Lewandowski 

Kontynuował temat oczyszczalni ścieków - gospodarki osadem. Powiedział: Magazyn „nie 

jest wymogiem do uzyskania pozwolenia na użytkowanie. To co zostało przygotowane to  

i tak jest lepsze niż było do tej pory i ten magazyn, bo tak mogę go nazwać, on istnieje pod 

dachem. To jest to półkoliste pomieszczenie i wystarcza na gromadzenie przynajmniej  

z tygodnia tego osadu i jeżeli nie zostanie odebrany do wykorzystania rolniczego to 

oczywiście można ten osad odprowadzić, sprzedać dla podmiotu, który zajmuje się 

gospodarowaniem takimi osadami, czy to w Pile czy to w Bydgoszczy”. 

Następnie Pan Wiceburmistrz oznajmił: „Generalnie wykorzystujemy rolniczo, a że chciałoby 

się zrobić nawóz to jest tylko jedno pytanie i o tym była dyskusja na radzie nadzorczej naszej 

spółki, że jeżeli jest to ekonomicznie uzasadnione przedsięwzięcie i w związku ze sprzedażą 

nawozu nastąpi zwrot wyłożonego kapitału na to przedsięwzięcie, to proszę bardzo, będzie 

zgoda dla spółki, żeby to realizowała i oczywiście musi pozyskać środki na to, no bo na 

pewno Gmina nie wyłoży takich pieniędzy, bo jeżeliby to były pieniądze położone (...) jako 

niezbędne zadanie związane z oczyszczaniem ścieków, to skutkowałoby to myślę znaczną 

podwyżką za odprowadzenie ścieków, a do tego tutaj przecież nie można doprowadzić”. 

Dodał: „Jeżeli spółka, rolnicy mają chęć to może w układzie partnerstwa publiczno-

prywatnego udałoby się do tej formy nawozów przygotować inwestycję, ale to na pewno nie 

za pieniądze gminne ani za pieniądze spółki, która nie odzyska tych pieniędzy. To już musi 

być traktowane komercyjne”.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Wobec braku innych uwag zamknął dyskusję i przeszedł do realizacji następnego punktu  

w porządku obrad.  

 

Sprawozdanie Burmistrza Łobżenicy z działalności w okresie międzysesyjnym stanowi 

załącznik nr 6 do protokołu. 
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Ad. 5 Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej w Łobżenicy o działaniach 

podejmowanych w okresie międzysesyjnym 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Poinformował, że w dniu 9 lutego odbyło się posiedzenie Zgromadzenia Związku Gmin 

Krajny. Oznajmił, że Pan Adam Pulit złożył rezygnację z funkcji Przewodniczącego Zarządu 

Związku. Nowym przewodniczącym został wybrany Pan Andrzej Ruta. W skład zarządu 

weszli jeszcze Pan Adam Pulit (zastępca przewodniczącego), Pan Marek Buława, Pan Piotr 

Lach oraz Pan Piotr Łosoś (członkowie zarządu).  

Przewodniczący Rady Miejskiej przypomniał, że nowym członkiem ZGK jest Gmina 

Okonek. Następnie otworzył dyskusję w tym punkcie obrad. 

 

Przewodniczący Komisji Budżetu i Rozwoju Gospodarczego Rady Miejskiej  

w Łobżenicy Edward Starszak 

Poinformował, że MZUK wypowiedział obsługę PSZOK-ów. Zapytał, jak będą one teraz 

funkcjonować. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Powiedział: „Na razie to jest nierozstrzygnięte i są nieczynne. (...) Zarząd nad tym pracuje”. 

 

Burmistrz Łobżenicy Piotr Łosoś 

Oznajmił: „Są dyskusje z MZUK-iem, żeby otworzyć”. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Dodał, że jak uzyska informacje na ten temat to zostaną one przekazane radnym. 

 

Radny Rady Miejskiej w Łobżenicy Edmund Szcześniak 

Powiedział: „Chodzi o to, że jest bardzo słaby przepływ informacji. Już kiedyś mówiłem. 

Fundusz był do podziału na wsie popegeerowskie. Żaden radny ze wsi popegeerowskich nie 

wiedział, że takie coś jest. (...) Było kilku radnych takich wydzielonych, którzy brali udział. 

Ani żaden radny ze wsi popegeerowskich nie brał udziału”. Dodał: „Ja bym prosił Pana 

Przewodniczącego, żeby się pojawiła ta informacja, żebyśmy coś wiedzieli”. 
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Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja  

Oznajmił, że ustosunkuje się do wypowiedzi radnego Edmunda Szcześniaka w punkcie wolne 

głosy i wnioski. 

 

Burmistrz Łobżenicy Piotr Łosoś 

Poinformował, że koordynatorem ds. szczepień jest Dyrektor MGOPS Pan Mariusz Gniot. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja  

Wobec braku innych uwag przeszedł do realizacji następnego punktu.  

 

Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej o działaniach podejmowanych w okresie 

międzysesyjnym stanowi załącznik nr 7 do protokołu. 

 

Ad. 6 Informacja o wysokości średnich wynagrodzeń nauczycieli na poszczególnych 

stopniach awansu zawodowego w szkołach prowadzonych przez Gminę Łobżenica za 

2020 rok 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja  

Udzielił głosu Panu Przewodniczącemu Mariuszowi Wiśniewskiemu. 

 

Przewodniczący Komisji Oświaty i Polityki Społecznej Rady Miejskiej w Łobżenicy 

Mariusz Wiśniewski 

Omówił informację o wysokości średnich wynagrodzeń nauczycieli. Oznajmił: „Mamy 

porównanie średnich na podstawie Karty Nauczyciela do naszych średnich obowiązujących  

w gminie. Porównując na każdym poziomie, czy nauczyciela stażysty, kontraktowego, 

mianowanego, dyplomowanego, to porównanie jest na plusie, czyli u nas średnia jest powyżej 

średniej zgodnie z Kartą Nauczyciela, a w związku z tym ten jednorazowy dodatek 

wyrównawczy nie będzie miał zastosowania”. Pan Przewodniczący Mariusz Wiśniewski 

dodał, że jest radnym od siedmiu lat i taka sytuacja ma miejsce po raz pierwszy. 

 

Przewodniczący Komisji Budżetu i Rozwoju Gospodarczego Rady Miejskiej  

w Łobżenicy Edward Starszak 

Powiedział, że wynagrodzenie nauczycieli jest na dobrym poziomie w porównaniu do 

średnich krajowych. Poinformował, że największą grupę stanowią nauczyciele dyplomowani. 
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Oznajmił: „W tym średnim poziomie (…) są też wszystkie zastępstwa, nadgodziny itd.” 

Wspomniał o dodatku wiejskim.  

 

Zastępca Burmistrza Łobżenicy Józef Lewandowski 

Powiedział, że stawki wynagrodzeń, podane w Rozporządzeniu Ministra Edukacji, są 

stawkami najniższymi dla poszczególnych grup nauczycieli. Poinformował: „Stosujemy 

najniższe stawki. (…) Z czego to wynika, że wynagrodzenie jest wyższe. Z delegacji, którą 

wypracowaliśmy sobie u nas w Gminie. Mianowicie. Mieliśmy taką w ubiegłym roku 

ekspertyzę zrobioną, gdzie stwierdzono, że w zakresie godzin ponadwymiarowych, czy też 

zatrudniania dodatkowych nauczycieli na te godziny, bardziej efektywne ekonomicznie, 

bardziej bezpieczne dla budżetu, niosące mniejsze ryzyko, jest zatrudnienie w ramach 

dozwolonych godzin ponadwymiarowych, to jest do 50% tych godzin ponadwymiarowych”. 

Zastępca Burmistrza Łobżenicy dodał: „Także nawet to nie są zastępstwa Panie 

Przewodniczący, tylko tak zatwierdzamy arkusz organizacyjny, żeby on w konsekwencji dał 

nauczycielom wynagrodzenia zgodne z pensum i z planowanymi godzinami 

ponadwymiarowymi”.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja  

Wobec braku innych uwag zamknął dyskusję i przeszedł do realizacji następnego punktu  

w porządku obrad. 

 

Informacja o wysokości średnich wynagrodzeń nauczycieli na poszczególnych stopniach 

awansu zawodowego w szkołach prowadzonych przez Gminę Łobżenica za 2020 rok stanowi 

załącznik nr 8 do protokołu. 

 

Ad. 7 Informacja Burmistrza Łobżenicy z realizacji wniosków, uchwał i interpelacji 

radnych oraz o wydanych zarządzeniach w II półroczu 2020 roku 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja  

Zapytał, czy ktoś z radnych chciałby zabrać głos w tym punkcie obrad. 

 

Radni nie wnieśli uwag. 
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Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja  

Przeszedł do realizacji następnego punktu.  

 

Informacja Burmistrza Łobżenicy z realizacji wniosków, uchwał i interpelacji radnych oraz o 

wydanych zarządzeniach w II półroczu 2020 roku stanowi załącznik nr 9 do protokołu. 

 

Ad. 8 Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Programu opieki nad zwierzętami 

bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Łobżenica  

w 2021 roku  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja  

Oznajmił, że na realizację programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi zaplanowano  

w 2021 r. kwotę 45 tys. zł. Otworzył dyskusję w tym punkcie obrad. 

 

W związku z brakiem uwag Pan Przewodniczący poddał pod głosowanie podjęcie powyższej 

uchwały.  

 

Rada Miejska w Łobżenicy w głosowaniu jawnym 12 głosami „za”, głosów 

„wstrzymujących się” oraz głosów „przeciw” nie stwierdzono, podjęła Uchwałę  

Nr XXVII/229/21 w sprawie przyjęcia Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi 

oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Łobżenica w 2021 roku, 

która stanowi załącznik nr 10 do protokołu. 

 

Ad. 9 Podjęcie uchwały w sprawie wstępnej lokalizacji przystanków komunikacyjnych 

na terenie Gminy Łobżenica 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja  

Otworzył dyskusję w tym punkcie obrad.  

 

Radny Rady Miejskiej w Łobżenicy Czesław Malak 

Zapytał, czy byłaby możliwość „postawienia przystanku” koło sklepu w Dźwiersznie 

Wielkim, przy wyjeździe na Więcbork. 
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Burmistrz Łobżenicy Piotr Łosoś 

Poinformował, że zarządcą drogi jest WZDW. Dodał, że zgłosi tą potrzebę. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja  

Wobec braku innych uwag poddał pod głosowanie podjęcie uchwały w sprawie wstępnej 

lokalizacji przystanków komunikacyjnych na terenie Gminy Łobżenica. 

 

Rada Miejska w Łobżenicy w głosowaniu jawnym 12 głosami „za”, głosów 

„wstrzymujących się” oraz głosów „przeciw” nie stwierdzono, podjęła Uchwałę  

Nr XXVII/230/21 w sprawie wstępnej lokalizacji przystanków komunikacyjnych na 

terenie Gminy Łobżenica, która stanowi załącznik nr 11 do protokołu. 

 

Ad. 10 Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zmianę wielkości udziałów  

w nieruchomości wspólnej w budynku położonym przy ul. Wyrzyskiej 3 w Łobżenicy 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja  

Zapytał, czy ktoś z radnych chciałby zabrać głos w tym punkcie obrad.  

W związku z brakiem uwag zarządził głosowanie nad podjęciem ww. uchwały. 

 

Rada Miejska w Łobżenicy w głosowaniu jawnym 12 głosami „za”, głosów 

„wstrzymujących się” oraz głosów „przeciw” nie stwierdzono, podjęła Uchwałę  

Nr XXVII/231/21 w sprawie wyrażenia zgody na zmianę wielkości udziałów  

w nieruchomości wspólnej w budynku położonym przy ul. Wyrzyskiej 3 w Łobżenicy, 

która stanowi załącznik nr 12 do protokołu. 

 

Ad. 11 Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie nieruchomości 

oraz odstąpienie od obowiązku przetargowego trybu zawarcia umowy dzierżawy 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Zapytał, czy ktoś z radnych chciałby zabrać głos w tym punkcie obrad.  
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Przewodniczący Komisji Budżetu i Rozwoju Gospodarczego Rady Miejskiej  

w Łobżenicy Edward Starszak 

Poinformował, że na Komisji Finansowej wywiązała się dyskusja związana z charakterem 

wydzierżawianych nieruchomości. Powiedział: „Jest kilka takich działek, przynajmniej w tym 

wykazie, a pewnie w całym zasobie własności Gminy więcej ich się znajdzie, które mogłyby 

być wykorzystywane w sposób (...) bardziej korzystny ekonomicznie dla Gminy w związku  

z opłatami dzierżawy i uznaliśmy, że jest taki moment, że podejmujemy deklaratywną 

uchwałę, że będziemy tutaj wyrażać zgodę na dalsze wydzierżawienie, ale te grunty  

o charakterze, wartości gospodarczej, użytkowej, rolniczej, gdzie kilka hektarów to często 

dotyczy, należałoby renegocjować wysokość czynszu”. 

Pan Przewodniczący Edward Starszak kontynuował: „Prosiliśmy o przygotowanie, został 

złożony taki wniosek, analizy organizacyjno-prawnej, która pozwoliłaby nam na 

zastosowanie zmienionych (...) warunków finansowych tej dzierżawy”.  

Oznajmił: „Doszliśmy do takiej konkluzji, że kilkakrotnie wyższy czynsz obowiązuje  

w obrocie prywatnym, to dlaczego Gmina ma tutaj niejako dawać te grunty za taką” (...) niską 

opłatę. „Generalnie jest pozytywna opinia komisji, żeby to wykorzystywać. Oczywiście nie 

dotyczy to tych drobnych gruntów albo trudno zagospodarowalnych, o których też 

mówiliśmy, dlatego należy to zweryfikować”. 

 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Łobżenicy Aleksander Tadych 

Poinformował, że obecnie kwintal pszenicy wcale nie jest taki tani. 

 

Przewodniczący Komisji Budżetu i Rozwoju Gospodarczego Rady Miejskiej  

w Łobżenicy Edward Starszak 

Powiedział: „Oczywiście mówiłem o weryfikacji, analizie formalno-prawnej. Dotychczas to 

się działo na tej zasadzie, że była zgoda, a te czynsze były waloryzowane tylko wskaźnikiem 

wzrostu towarów cen i usług. Natomiast mówiłem, że z obowiązujących wpływów czy opłat, 

które wynikają z przelicznika, tego kwintala pszenicy za hektar, to różnica jednak do tych cen 

rynkowych jest znaczna. (...) W oparciu o cenę pszenicy jest miernikiem mierzalnym. 

Natomiast kwestia jest wartościowania tego wskaźnika w stosunku do tej nuty dzierżawnej, 

którą moglibyśmy pozyskać”.  
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Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja  

Wobec braku innych uwag poddał pod głosowanie podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia 

zgody na wydzierżawienie nieruchomości oraz odstąpienie od obowiązku przetargowego 

trybu zawarcia umowy dzierżawy. 

 

Rada Miejska w Łobżenicy w głosowaniu jawnym 12 głosami „za”, głosów 

„wstrzymujących się” oraz głosów „przeciw” nie stwierdzono, podjęła Uchwałę  

Nr XXVII/232/21 w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie nieruchomości oraz 

odstąpienie od obowiązku przetargowego trybu zawarcia umowy dzierżawy, która 

stanowi załącznik nr 13 do protokołu. 

 

Ad. 12 Podjęcie uchwały w sprawie zasad wynajmowania lokali wchodzących w skład 

mieszkaniowego zasobu Gminy Łobżenica 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja  

Poinformował o autopoprawce Burmistrza Łobżenicy do projektu ww. uchwały, zgodnie  

z którą ust. 2 w § 17 otrzymałby następujące brzmienie: Przez osoby, o których mowa  

w ust. 1, rozumie się dzieci najemcy i jego małżonka, wstępnych najemcy, inne osoby, wobec 

których najemca był obowiązany do świadczeń alimentacyjnych oraz osobę która 

pozostawała faktycznie z najemcą we wspólnym pożyciu.  

Następnie otworzył dyskusję. 

 

Przewodniczący Komisji Budżetu i Rozwoju Gospodarczego Rady Miejskiej  

w Łobżenicy Edward Starszak 

Pozytywnie ocenił autopoprawkę Burmistrza Łobżenicy. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja  

Wobec braku innych uwag poddał pod głosowanie podjęcie uchwały w sprawie zasad 

wynajmowania lokali wchodzących w skład mieszkaniowego zasobu Gminy Łobżenica wraz 

z autopoprawką. 
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Rada Miejska w Łobżenicy w głosowaniu jawnym 12 głosami „za”, głosów 

„wstrzymujących się” oraz głosów „przeciw” nie stwierdzono, podjęła Uchwałę  

Nr XXVII/233/21 w sprawie zasad wynajmowania lokali wchodzących w skład 

mieszkaniowego zasobu Gminy Łobżenica - wraz z autopoprawką.  

Uchwała stanowi załącznik nr 14 do protokołu.  

 

Ad. 13 Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej Gminy Łobżenica na 

2021 rok 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Zapytał, czy ktoś z radnych chciałby zabrać głos w tym punkcie obrad. 

 

Przewodniczący Komisji Budżetu i Rozwoju Gospodarczego Rady Miejskiej  

w Łobżenicy Edward Starszak 

Poinformował: „Te zmiany nie zmieniają zadań zapisanych w budżecie i wielkości kwot tam 

przyznanych. Są to zmiany w pewien sposób porządkujące niektóre zapisy”. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Wobec braku uwag poddał pod głosowanie podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały 

budżetowej Gminy Łobżenica na 2021 rok. 

 

Rada Miejska w Łobżenicy w głosowaniu jawnym 12 głosami „za”, głosów 

„wstrzymujących się” oraz głosów „przeciw” nie stwierdzono, podjęła Uchwałę  

Nr XXVII/234/21 w sprawie zmiany uchwały budżetowej Gminy Łobżenica na 2021 rok, 

która stanowi załącznik nr 15 do protokołu. 

 

Ad. 14 Podjęcie uchwały w sprawie przekazania petycji Pana Marcina 

Wytrzyszczewskiego 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Oznajmił, że tematem zajęła się Komisja Skarg, Wniosków i Petycji. Radni otrzymali opinię 

tej komisji wraz z uzasadnieniem. Zapytał, czy ktoś chciałby zabrać głos w tym punkcie 

obrad. 

W związku z brakiem uwag poddał pod głosowanie podjęcie powyższej uchwały. 
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Rada Miejska w Łobżenicy w głosowaniu jawnym 12 głosami „za”, głosów 

„wstrzymujących się” oraz głosów „przeciw” nie stwierdzono, podjęła Uchwałę  

Nr XXVII/235/21 w sprawie przekazania petycji Pana Marcina Wytrzyszczewskiego, 

która stanowi załącznik nr 16 do protokołu. 

 

Ad. 15 Podjęcie uchwały w sprawie przekazania petycji Pana Arkadiusza Rakoczego 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Otworzył dyskusję w tym punkcie obrad.  

 

Radni nie zabrali głosu.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja  

Zamknął dyskusję. Następnie zarządził głosowanie nad podjęciem uchwały. 

 

Rada Miejska w Łobżenicy w głosowaniu jawnym 12 głosami „za”, głosów 

„wstrzymujących się” oraz głosów „przeciw” nie stwierdzono, podjęła Uchwałę  

Nr XXVII/236/21 w sprawie przekazania petycji Pana Arkadiusza Rakoczego, która 

stanowi załącznik nr 17 do protokołu. 

 

Ad. 16 Podjęcie uchwały w sprawie przekazania petycji Pana Piotra Sterkowskiego 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja  

Zapytał, czy ktoś z radnych chciałby zabrać głos w tym punkcie obrad.  

W związku z brakiem uwag Pan Przewodniczący poddał pod głosowanie podjęcie ww. 

uchwały. 

 

Rada Miejska w Łobżenicy w głosowaniu jawnym 12 głosami „za”, głosów 

„wstrzymujących się” oraz głosów „przeciw” nie stwierdzono, podjęła Uchwałę  

Nr XXVII/237/21 w sprawie przekazania petycji Pana Piotra Sterkowskiego, która 

stanowi załącznik nr 18 do protokołu. 

 

 

 



 20 

Ad. 17 Podjęcie uchwały w sprawie przekazania petycji 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja  

Otworzył dyskusję w tym punkcie obrad.  

 

Radni nie zabrali głosu.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja  

Zamknął dyskusję. Następnie poddał pod głosowanie podjęcie uchwały w sprawie 

przekazania petycji. 

 

Rada Miejska w Łobżenicy w głosowaniu jawnym 12 głosami „za”, głosów 

„wstrzymujących się” oraz głosów „przeciw” nie stwierdzono, podjęła Uchwałę  

Nr XXVII/238/21 w sprawie przekazania petycji, która stanowi załącznik nr 19 do 

protokołu. 

 

Ad. 18 Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność Burmistrza 

Łobżenicy 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Oznajmił, że radni otrzymali materiały oraz stanowisko Komisji Skarg, Wniosków i Petycji. 

Zapytał, czy ktoś z radnych chciałby zabrać głos w tym punkcie obrad. 

W związku z brakiem uwag Pan Przewodniczący poddał pod głosowanie podjęcie uchwały  

w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność Burmistrza Łobżenicy. 

 

Rada Miejska w Łobżenicy w głosowaniu jawnym 12 głosami „za”, głosów 

„wstrzymujących się” oraz głosów „przeciw” nie stwierdzono, podjęła Uchwałę  

Nr XXVII/239/21 w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność Burmistrza Łobżenicy, 

która stanowi załącznik nr 20 do protokołu. 

Rada Miejska uznała skargę za bezzasadną.  
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Ad. 19 Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia planu pracy Komisji Rewizyjnej Rady 

Miejskiej w Łobżenicy na 2021 rok 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Poinformował, że radni otrzymali plan pracy Komisji Rewizyjnej, Otworzył dyskusję w tym 

temacie.  

 

Radni nie zabrali głosu.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja  

Zamknął dyskusję. Następnie zarządził głosowanie nad podjęciem uchwały. 

 

Rada Miejska w Łobżenicy w głosowaniu jawnym 12 głosami „za”, głosów 

„wstrzymujących się” oraz głosów „przeciw” nie stwierdzono, podjęła Uchwałę  

Nr XXVII/240/21 w sprawie zatwierdzenia planu pracy Komisji Rewizyjnej Rady 

Miejskiej w Łobżenicy na 2021 rok, która stanowi załącznik nr 21 do protokołu. 

 

Ad. 20 Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia planu pracy Komisji Skarg, 

Wniosków i Petycji Rady Miejskiej w Łobżenicy na 2021 rok 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja  

Zapytał, czy ktoś z radnych chciałby zabrać głos w tym punkcie obrad.  

W związku z brakiem uwag Pan Przewodniczący poddał pod głosowanie podjęcie ww. 

uchwały. 

 

Rada Miejska w Łobżenicy w głosowaniu jawnym 12 głosami „za”, głosów 

„wstrzymujących się” oraz głosów „przeciw” nie stwierdzono, podjęła Uchwałę  

Nr XXVII/241/21 w sprawie zatwierdzenia planu pracy Komisji Skarg, Wniosków  

i Petycji Rady Miejskiej w Łobżenicy na 2021 rok, która stanowi załącznik nr 22 do 

protokołu. 
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Ad. 21 Przedłożenie planów pracy Komisji Budżetu i Rozwoju Gospodarczego, Komisji 

Oświaty i Polityki Społecznej oraz Komisji Rolnictwa i Infrastruktury Komunalnej 

Rady Miejskiej w Łobżenicy na 2021 rok 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja  

Oznajmił, że radni mogli zapoznać się z planem pracy Komisji Budżetu i Rozwoju 

Gospodarczego na 2021 rok. Zapytał, czy ktoś chciałby odnieść się do tego dokumentu. 

 

Radni nie wnieśli uwag. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja  

Poinformował, że radni mają do wglądu plan pracy Komisji Oświaty i Polityki Społecznej na 

2021 rok. Zapytał, czy są pytania do tego planu. 

 

Radni nie zgłosili uwag. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja  

Zapytał, czy ktoś z radnych chciałby zabrać głos w sprawie planu pracy Komisji Rolnictwa  

i Infrastruktury Komunalnej na 2021 rok. 

 

Nie zostały wniesione uwagi. 

 

Plany pracy komisji stanowią załączniki nr 23-25 do protokołu. 

 

Ad. 22 Sprawozdanie z działalności Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Łobżenicy za 

2020 rok 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja  

Poinformował, że radni mieli przedstawiony materiał. Otworzył dyskusję w tym punkcie 

obrad. 

 

Radni nie zgłosili uwag. 

 



 23 

Sprawozdanie z działalności Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Łobżenicy za 2020 rok 

stanowi załącznik nr 26 do protokołu. 

 

Ad. 23 Sprawozdanie z działalności Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady Miejskiej  

w Łobżenicy za 2020 rok 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja  

Oznajmił, że mamy materiał przygotowany przez Przewodniczącego Komisji. Zapytał, czy 

ktoś z radnych chciałby zabrać głos w tym temacie. 

 

Radni nie wnieśli uwag. 

 

Sprawozdanie z działalności Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady Miejskiej w Łobżenicy 

za 2020 rok stanowi załącznik nr 27 do protokołu. 

 

Ad. 24 Sprawozdania z działalności Komisji Budżetu i Rozwoju Gospodarczego, Komisji 

Oświaty i Polityki Społecznej oraz Komisji Rolnictwa i Infrastruktury Komunalnej 

Rady Miejskiej w Łobżenicy za 2020 rok 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja  

Poprosił o zabranie głosu Pana Przewodniczącego Edwarda Starszaka. 

 

Przewodniczący Komisji Budżetu i Rozwoju Gospodarczego Rady Miejskiej  

w Łobżenicy Edward Starszak 

Oznajmił, że Komisja Budżetu pracowała zgodnie z przyjętym planem. W 2020 r. odbyło się 

siedem posiedzeń indywidualnych oraz siedem wspólnych posiedzeń Komisji Rady. 

Frekwencja była dobra. W posiedzeniach komisji brał udział Pan Burmistrz,  

Pan Wiceburmistrz, Pani Skarbnik oraz inne merytoryczne osoby. 

Przewodniczący Komisji Budżetu i Rozwoju Gospodarczego poinformował, że nie udało się 

dokonać oceny skutków regulacji płacowych oraz zmian procedur wynagradzania. 

Powiedział: „Nie mogłem tego zrobić dlatego, że Gmina dosyć późno te regulacje 

wprowadziła, a chciałem to wynikowo. W związku z tym, ten koniec roku już nie było czasu 

na te zadania, z nasileniem epidemii, jak również i pracami” nad budżetem na następny rok. 

Temat ten został zaplanowany w planie pracy komisji na 2021 rok.  
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Następnie Pan Przewodniczący Edward Starszak oznajmił, że Komisja Budżetu i Rozwoju 

Gospodarczego w 2020 r. analizowała materiały w ramach swojej kompetencji. Komisja 

wypracowała wnioski dotyczące kwestii zmian w planie przestrzennym. Poinformował, że 

komisja wnikliwie analizowała tematy budżetowe, wypracowując wnioski. Zajmowała się 

tematyką programów wieloletnich, oceną sytuacji finansowej Gminy. Dodał, że wspólne 

posiedzenia Komisji Rady dotyczyły głównie materiałów i opinii na sesję. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja  

Poprosił o zabranie głosu Pana Przewodniczącego Mariusza Wiśniewskiego. 

 

Przewodniczący Komisji Oświaty i Polityki Społecznej Rady Miejskiej w Łobżenicy 

Mariusz Wiśniewski 

Oznajmił, że Komisja Oświaty pracowała zgodnie z przyjętym planem pracy. Z uwagi na 

panującą pandemię odbyły się cztery posiedzenia indywidualne. Ponadto miało miejsce 

siedem wspólnych posiedzeń Komisji Rady, w trybie zdalnym. 

Pan Przewodniczący Mariusz Wiśniewski powiedział: „Przyjęty plan pracy komisji  

w zasadzie został zrealizowany. Wiadomo, że może w nie tak szerokim aspekcie, jak zawsze 

był, bo mieliśmy bardzo często na naszych komisjach zaproszonych czy to Dyrektora CAF-u, 

czy Dyrektora MGOPS-u, czy Pełnomocnika ds. Przeciwdziałania Narkomanii  

i Alkoholizmowi. Tutaj zawsze były dosyć szerokie dyskusje i wiele wypływających 

wniosków”. 

Poinformował, że frekwencja na posiedzeniach bezpośrednich była wysoka. W pracach 

komisji uczestniczyli Burmistrz Łobżenicy, Zastępca Burmistrza, Skarbnik Gminy, Dyrektor 

Centrum Administracyjno-Finansowego. Dodał, że wnioski wypracowane przez Komisję 

Oświaty zostały przekazane do realizacji Panu Burmistrzowi, za pośrednictwem 

Przewodniczącego Rady. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja  

Oznajmił, że w sesji nie uczestniczy Przewodniczący oraz Zastępca Przewodniczącego 

Komisji Rolnictwa i Infrastruktury Komunalnej. Poinformował, że sprawozdanie jest 

przygotowane. Powiedział: „Opublikujemy, a jak będzie trzeba to nawet do tego tematu 

możemy wrócić na kolejnym posiedzeniu”. 
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Ad. 25 Zatwierdzenie protokołu Komisji Rewizyjnej z kontroli wydanych warunków 

zabudowy na budowę tuczarni trzody chlewnej (system nakładczy) 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja  

Oznajmił, że radni mogli zapoznać się z protokołem Komisji Rewizyjnej. Zapytał, czy ktoś 

chciałby zabrać głos w dyskusji. 

 

Radni nie wnieśli uwag. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja  

Poddał pod głosowanie zatwierdzenie protokołu Komisji Rewizyjnej z kontroli wydanych 

warunków zabudowy na budowę tuczarni trzody chlewnej (system nakładczy). 

 

Rada Miejska w Łobżenicy w głosowaniu jawnym 12 głosami „za”, głosów 

„wstrzymujących się” oraz głosów „przeciw” nie stwierdzono, zatwierdziła protokół 

Komisji Rewizyjnej, który stanowi załącznik nr 28 do protokołu. 

 

Ad. 26 Zatwierdzenie protokołu Komisji Rewizyjnej z kontroli wykonania zadania pn. 

„Przebudowa drogi gminnej nr 129056P Łobżenica-Kościerzyn Mały” - pierwszy etap. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja  

Poinformował, że radni otrzymali protokół Komisji Rewizyjnej. Następnie otworzył dyskusję. 

 

Przewodniczący Komisji Budżetu i Rozwoju Gospodarczego Rady Miejskiej  

w Łobżenicy Edward Starszak 

Oznajmił, że miał okazję obserwować spotkanie, będące skutkiem debaty, która odbyła się na 

ostatniej sesji Rady Miejskiej.  

Powiedział: „Rodzi się we mnie takie przekonanie, że dobrze jest wtedy, kiedy są trzecie oczy 

na takiej inwestycji czy na takich przedsięwzięciach”. Stwierdził: „Wykonawca dokumentacji 

jest również nadzorem inwestycji. Wydaje się, że to jest wygodne rozwiązanie. Oczywiście 

prawnie nie jest to (...) zakazane i może tak to być. Natomiast rodzi się pytanie, czy w takiej 

sytuacji nie rodzi to potem problemów takich, że jest pewne niedowierzenie, czy rzeczywiście 

to rozwiązanie projektowe, będąc inspektorem nadzoru było fajne, czy takie najlepsze”. 
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Następnie Pan Przewodniczący Edward Starszak poinformował: „Mówię tylko ogólnie. Nie 

mówię konkretnie o tej inwestycji”.  

Kontynuował: „Te trzecie oczy w realizacji inwestycji są takim bezpieczniejszym wyjściem, 

może i trudniejszym do realizacji przy niektórych inwestycjach, ale już ten drugi odcinek 

drogi, tam była inna firma nadzorcza. (...) Nie mówię o jakiś drobnych zadaniach, ale tam 

gdzie idą miliony złotych to już trzeba jednak trochę wydać na tego inspektora, może trochę 

droższego, ale bardziej niezależnego, że tak powiem”. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja  

Poparł Pana Przewodniczącego Edwarda Starszaka. 

 

Burmistrz Łobżenicy Piotr Łosoś 

Oświadczył: „Rozumiem to, co mówi Pan Przewodniczący Starszak. Chciałem powiedzieć, że 

oczywiście o tym stanowi przetarg, żeby nie było takiego wrażenia, że tak chcieliśmy po 

prostu. Te przetargi różnie wyglądają i nieraz rozstrzygnięcie przetargu może zawalić całą 

inwestycję”. Dodał: „Oczywiście, że takie skojarzenie może być i transparentniej byłoby, 

żeby to był weryfikator absolutnie niezwiązany i postaramy się tak robić, żeby tak było, ale 

ustawa o zamówieniach publicznych w jakimś sensie nam te ręce troszeczkę krępuje, ale 

rzeczywiście wtedy (...) nie ma niejasności”. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja  

Wobec braku innych uwag poddał pod głosowanie zatwierdzenie protokołu Komisji 

Rewizyjnej z kontroli wykonania zadania pn. „Przebudowa drogi gminnej nr 129056P 

Łobżenica-Kościerzyn Mały” - pierwszy etap.  

 

Rada Miejska w Łobżenicy w głosowaniu jawnym 11 głosami „za”, 1 głosem 

„wstrzymującym się”, głosów „przeciw” nie stwierdzono, zatwierdziła protokół Komisji 

Rewizyjnej, który stanowi załącznik nr 29 do protokołu. 
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Ad. 27 Przyjęcie apelu Rady Miejskiej w Łobżenicy w sprawie projektu Planu 

Strategicznego dla Wspólnej Polityki Rolnej w latach 2023-2027 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja  

Oznajmił, że radni otrzymali apel. Poinformował: „Co prawda on się dopiero niedawno 

urodził, ten pomysł. Dlatego tego nie było w porządku obrad. Taka była sugestia Komisji 

Finansowej, wniosek, aby przygotować ten apel, jeszcze porozmawiać, podyskutować 

ewentualnie dzisiaj, jak będzie taka potrzeba i rozstrzygnąć go poprzez głosowanie”.  

Następnie Pan Przewodniczący otworzył dyskusję. 

 

Przewodniczący Komisji Budżetu i Rozwoju Gospodarczego Rady Miejskiej  

w Łobżenicy Edward Starszak 

Poinformował, że Komisja Budżetu podjęła temat z inicjatywy Pana Burmistrza i „w związku 

z tym ten apel dzisiaj tu się znalazł”. Ostateczna decyzja w tej sprawie należy do Rady 

Miejskiej. 

Powiedział: „Pieniądze, które pochodziły dla takich gmin typu nasza, o charakterze wiejskim, 

w tej chwili nie byłyby kierowane według założeń na właśnie tą infrastrukturę poprawiającą 

jakość życia mieszkańców i byłoby trudniej pozyskać środki”.  

Pan Przewodniczący Edward Starszak dodał, że Komisja Budżetu pozytywnie przyjęła 

inicjatywę Pana Burmistrza. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja  

Wobec braku innych uwag poddał pod głosowanie przyjęcie apelu w sprawie projektu Planu 

Strategicznego dla Wspólnej Polityki Rolnej w latach 2023-2027. 

 

Rada Miejska w Łobżenicy w głosowaniu jawnym 12 głosami „za”, głosów 

„wstrzymujących się” oraz głosów „przeciw” nie stwierdzono, przyjęła apel, który 

stanowi załącznik nr 30 do protokołu. 

 

Imienny wykaz głosowań radnych stanowi załącznik nr 31 do protokołu. 
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Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja  

Ogłosił dziesięciominutową przerwę w obradach. Poprosił, aby po przerwie do sali obrad 

wrócili tylko radni, ponieważ w kolejnym punkcie obrad mamy informacje o oświadczeniach 

majątkowych, objęte tajemnicą skarbową. 

 

Po przerwie. 

 

Ad. 28 Uzupełnienie przedstawienia informacji o oświadczeniach majątkowych 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja  

Zarządził wyłączenie jawności sesji Rady Miejskiej. 

 

Podstawa prawna: § 29 Statutu Gminy Łobżenica, w związku z art. 294 § 4 ustawy z dnia  

29 sierpnia 1997 r. - Ordynacja podatkowa.  

 

W części niejawnej sesja nie była nagrywana i transmitowana.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Zarządził uchylenie wyłączenia jawności. Poprosił o powrót do sali obrad. 

 

Ad. 29 Interpelacje, zapytania radnych 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Poinformował, że radni mogli zapoznać się ze złożonymi interpelacjami. Zapytał, czy ktoś  

chciałby zabrać głos w tym punkcie obrad. 

 

Radni nie wnieśli uwag. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Przeszedł do realizacji następnego punktu w porządku obrad. 
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Ad. 30 Wolne głosy i wnioski 

 

Radna Rady Miejskiej w Łobżenicy Wiesława Sikorska 

Zapytała, czy w 2021 r. będzie nabór wniosków na demontaż i transport wyrobów 

zawierających azbest. Dodała, że kilkanaście osób dopytuje o tą kwestię. 

 

Burmistrz Łobżenicy Piotr Łosoś 

Oznajmił: „Na dzisiaj nie mamy informacji, czy będzie, ale dowiadujemy się na ten temat. 

Interesujemy się. Mamy diagnozę zrobioną, jeżeli chodzi o azbest i wiemy, ile jeszcze tego 

mamy do demontażu i usunięcia”. 

 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Łobżenicy Aleksander Tadych 

Poprosił Pana Burmistrza o udzielenie informacji na temat folii odpadowych. Dodał: „Bardzo 

ubolewamy nad tym, że w naszej gminie jeszcze nie było to przeprowadzone”. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Odczytał treść podziękowania sołtysa Kunowa za okazane wsparcie na rzecz rozwoju tej 

społeczności lokalnej (załącznik nr 32 do protokołu). 

Udzielił odpowiedzi na wcześniejsze pytanie radnego Edmunda Szcześniaka. Oznajmił: 

„Przepływ informacji. Jak najbardziej. Po to jesteśmy, żeby sobie pewne rzeczy wyjaśniać  

i informować”. Powiedział: „Na prośbę Pana Burmistrza, aby w pewnym temacie 

porozmawiać. (...) W końcu ustaliliśmy, że może powołam Prezydium, no i to Prezydium 

zwołałem. Także Ci Państwo Radni, którzy nie byli na tym spotkaniu, niech nie czują się 

urażeni, bo Prezydium to każdy wie, kto tam jest. Jest każdy przewodniczący i ja poprosiłem. 

A tylko poprosiłem po to, aby (...) z Panem Burmistrzem nad naszymi problemami, nad 

tematyką, która się pojawiła, porozmawiać”.  

Następnie Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował: „To co już Pan Radny Szcześniak 

wspomniał. (...) Podyskutowaliśmy jaki temat ująć, jakie złożyć wnioski, aby udało nam się 

może pozyskać środki z zewnątrz, o których Pan Radny mówił, o środki na tereny 

popegeerowskie”. Oznajmił, że zaliczana jest do nich prawie cała gmina.  

Powiedział: „Z mojej strony nie było” dyskryminacji „ani Pana Radnego, ani nikogo, bo 

przecież tu jest wielu radnych, którzy mieszkają na terenach popegeerowskich”.  

Pan Przewodniczący Antoni Kapeja poinformował: „Chciałbym na wszystkie wnioski te 

dofinansowania, które zostały złożone, ale tak się obawiam. Gdyby chociaż na ten duży dało, 
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który tak nam wszystkim zależy, o którym się mówiło zawsze. Szkoła w Dźwiersznie nie ma 

hali sportowej. (...) Taki pomysł został zaakceptowany, aby ten wniosek zrobić i tam w sumie 

największa suma jest zaplanowana”. Oznajmił, że pozostałe wnioski dotyczą świetlicy  

w Fanianowie oraz drogi „w gruncie” z Kruszek w kierunku Kunowa. Dodał: „Dlaczego to 

jeszcze tak szybko poszło. Bo tam termin był składania wniosków. Bardzo zależało Pani 

Magdzie, żeby coś wypracować i coś zadecydować”. 

 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Łobżenicy Aleksander Tadych 

Powiedział: „Myślę Panie Przewodniczący, że Pan Szcześniak ma rację, bo skoro jest tyle 

tych terenów, a może, że tak powiem, każdy by miał jakiś pomysł z radnych dla swojego 

terenu, co reprezentuje i trochę to było źle pomyślane”. Nie chcielibyśmy „w jakimś chaosie 

podejmować decyzji. Wiadomo, że Panu Burmistrzowi na tym zależało, ale faktycznie na 

dzień dzisiejszy niektórzy nie mieli możliwości uczestniczenia w tym, a tworzymy (...) jeden 

organ i powinniśmy jako przedstawiciele naszych regionów brać w tym udział jako wszyscy”. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Poinformował: „To, że my dzisiaj się spotkaliśmy tutaj to wcale nie znaczy, że w tamtym 

czasie ja miałem taki pomysł, żeby się spotykać razem tutaj w większym gronie. Ja to 

zrobiłem dzisiaj tylko dlatego, aby ten jeden punkt zrobić właśnie o tej tajemnicy skarbowej, 

bo nie wyobrażałem sobie tego przeprowadzić zdalnie przy komputerze, gdzie siedzi może 

cała rodzina, a może jeszcze ktoś inny. I dlatego pod tym kątem się skupiałem, żebyśmy się 

raz spotkali dzisiaj, porozmawiali. A w tamtym czasie chodziło głównie, nie było takiej 

możliwości się spotykać. Były komisje też i zdalne i sesja. I robiłem wszystko, żeby w małym 

gronie się spotkać. Kto mógł, kto był. Pan Radny akurat Tadych nie był”. 

Przewodniczący Rady Miejskiej kontynuował: „Każdy z nas jest z jakiegoś terenu 

popegeerowskiego, także musielibyśmy zwołać taką małą sesję, chociaż to by nie była sesja, 

tylko jakaś narada. Wcale nie chodziło nam o jakąś dyskryminacje. Jak będzie taki pomysł na 

przyszłość, to ja mogę to robić, ale tu bym nie chciał, żeby to odbierane było, że ja miałem 

prawo, czy nie miałem, czy źle zrobiłem, postąpiłem, no bo ja zwołałem Prezydium,  

a Prezydium mogę zwołać nawet co tydzień, jeśli będzie taka chęć i porozmawiać o różnych 

problemach”. 
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Burmistrz Łobżenicy Piotr Łosoś 

Powiedział: „Niezależnie od tego naboru wniosków na tereny po byłych PGR-ach, 

wielokrotnie zwracałem się z prośbą o konsultacje i będę się zwracał. Jest to oczywiście 

wewnętrzna sprawa Rady Miejskiej, czy to będzie komisja, czy to będzie reprezentacja Rady, 

czy to będzie tzw. Prezydium Rady, czy to będzie cała Rada. Nie chciałbym, żeby ktokolwiek 

oczywiście czuł się pominięty, ale niezręcznie jest mi tutaj, nie chciałbym nawet wchodzić  

w kompetencje Rady Miejskiej, ale zależałoby mi na tym, żeby wszyscy radni ten przepływ 

informacji mieli”. 

Oznajmił: „Co do oczywiście tego wniosku, jest ważny. (…) Wiedzieliśmy tylko, że takie 

centra pegeerowskie u nas to był Witrogoszcz-Osada, to był Szczerbin. To wiedzieliśmy. 

Dzisiaj się okazuje po informacji z KOWR-u, że to są wszystkie miejscowości, gdzie PGR 

cokolwiek miał, ale to nie oznacza, że jak miał gdzieś tysiąc hektarów, a gdzieś miał pół 

hektara, no to tysiąc hektarów jest ważniejsze od tego pół. Przecież musimy patrzeć na 

potrzeby Gminy i to co jest ważne”.  

Pan Burmistrz kontynuował: „Uważaliśmy, że propozycja sali gimnastycznej w Dźwiersznie 

jest propozycją, która służy wielu miejscowościom. Przecież tam chodzą dzieci z całej tej 

części gminy. To jest wniosek nasz najdalej idący. Tutaj Pan Przewodniczący mówił, jak 

byśmy chociaż dostali, to by było mistrzostwo świata, jakbyśmy dostali na tą salę 

gimnastyczną, chociażby takie pieniądze, które pozwoliłyby nam myśleć o tych, które trzeba 

dodać, żeby ją wybudować. (…) I do tego postanowiliśmy dodać dwa mniejsze wnioski, żeby 

sobie tej drogi nie zamykać. Myślę, że jest to zrobione dość sensownie”. 

Następnie Burmistrz Łobżenicy stwierdził: „Wracając do tych konsultacji. Nie raz jeszcze 

będziemy się zwracali. To jest sprawa wewnętrzna i tutaj, żeby jednak wypracować. No może 

to być też cała Rada i to by było najlepsze rozwiązanie”. 

 

Radny Rady Miejskiej w Łobżenicy Czesław Malak 

Zapytał, czy coś wiadomo w sprawie drugiego etapu przebudowy chodnika w Dźwiersznie 

Wielkim, przy drodze wojewódzkiej nr 242. 

 

Burmistrz Łobżenicy Piotr Łosoś 

Poinformował: „Nie mamy odpowiedzi, że tak, że będzie to robione. Natomiast ostatnio Pan 

Burmistrz Lewandowski był w Urzędzie Marszałkowskim. Przypomniał się w tej sprawie  

u Pana Marszałka Jankowiaka”. 
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Burmistrz Łobżenicy nawiązał do tematu usuwania odpadów rolniczych. Oznajmił: „Jest 

pełna informacja. Ona obrazuje ogromny wysiłek urzędu w tej sprawie, który ostatecznie 

zakończył się niczym. Oczywiście nie z naszego powodu, tylko z powodu braku firmy, która 

podjęłaby się tego zadania w ramach środków, jakie są. Ostateczne nasze działania to było 

zaproponowanie trzem podmiotom z terenu naszej gminy, które wiedzieliśmy, że mają 

możliwości, bo to jest waga, ludzie, teren i mogłyby to robić. Te firmy odmówiły”. 

Następnie Pan Burmistrz stwierdził: „Wyczerpaliśmy wszystkie możliwości związane z tą 

folią. Był to temat bardzo absorbujący nas, czasochłonny i na dzień dzisiejszy nic z tego nie 

wyszło”. Powiedział, że radni posiadają pełną informację na ten temat. 

Dodał: „Azbest. (…) Cały czas monitorujemy, czy jest nabór wniosków. Mamy sygnał, że ma 

być. Jak będzie to wtedy będziemy mogli tą informację Państwu przekazać”. 

 

Ad. 31 Zakończenie obrad sesji 

 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy 

Antoni Kapeja o godzinie 16:09 zakończył obrady XXVII sesji Rady Miejskiej. 

 

Protokołował:         Przewodniczył: 

/-/ Łukasz Sobieszczyk       /-/ Antoni Kapeja 

 


